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—Ens podríeu fer im petit resum, Ueuger, ràpid, 

sobre Ies mîllores que ha aconseguit Lliçà des que en 
sou Batlle? 

—Jo el que diria és que d'ençà que hi ha el nou 
Ajuntament a Lliçà estic realment descontent, per-
qué les coses no han anat com jo hauria volgut. Se-
gurament qui en té la culpa sóc jo mateix. Com en 
tots els oficis, per governar I'ajuntament, indiscuti-
blement, se n'ha d'aprendre. Els que vàrem entrar 
a I'Ajuntament, d'experiència no en teniem gens, hi 
ha hagut moites coses que les hem tingut d'aprendre 

^ un cop a dins. A part d'això, que son problèmes que 
poden ser semblants a multitud de pobles, a Lliçà 
d'Amunt vàrem tenir un problema molt gros, que va 
ser l'enfrontament radical, rabiós, punyent fins a 
l'últim detall, a dins mateix de I'Ajuntament entre 
eis consellers de diferents partits politics, i això ha 
sigut perjudicial per a tothom, perjudicial per a 
l'equip de govern, i penso que també ha sigut dolent 
per als que jugaven a l'equip de l'oposició, perqué 
en un pöble hi ha moltissima feina, feina per a tot-
hom, més que no pas convertir I'Ajuntament en un 
assumpte de picabaralles, moites vegades amb una 
sèrie de problèmes al darrera de tipus personal o 
d'interessos. Aleshores això a I'Ajuntament de Lliçà 
ha passat i ha sigut un pes molt fort per realment 
poder treballar a fons algunes de les necessitats molt 
grosses que té el pöble. 

—Sabem que heu intervingut en el nou centre de 
segon ensenyament de la Vali del Tenes mstaHat a 
Santa Eulalia. D'aquesta mateixa envergadura, qui-
nes coses podríem dir que heu fet a Lliçà? 

—Jo, el que diria, és que també a part de ser els 
primers i d'aprendre, en aquests ajuntaments, a més 
deis problèmes i de les baralles i de les divisions ra-

4 dicals i profundes, hi ha una altra cosa que, última-
ment n'estem parlant i hem comentat amb gent di-
versa i hi estem d'acord; a aquests primers ajunta-
ments, penso que passaran molts anys perqué se'ns 
faci justicia; i die faci justicia perqué estem fent 
molta feina soterrada, moltissima feina, que, com 
moites coses de la vida —i això els pagesos ho saben 
perfectament— perqué el blat floreixi, i molts pro-
ductes del camp, primer s'han de sembrar i al cap 
d'uns mesos es comencen a colhr eis fruits. Aleshores, 
per exemple, un deis problèmes més greus, més 
punyents, que tenim és el d'urbanisme. Al voltant de 
sis a set mil parcelles en el territori de Lliçà, aproxi-
madament, multiplicat per persones a la parceHació 
feta, ens n'anem a 30 o 35 mil habitants; a part de 
donar una sortida legal des d'un punt de vista urba-
nístic a tota aquesta situació, perqué no hi hâ  res 
legalitzat, indiscutiblement I'ajuntament de Lliçà no 
està preparat en aquests moments per a oferir a les 
15 mil persones que eis caps de setmana d'estiu, ara 
ja, s'estan a LHçà, un servei correcte i digne. 

—Podem dir dones que es fa un xic de censura ais 
ajuntaments anteriors, que no es van comportar m 
van fer, ni van organitzar, o van deixar construir 
sense massa control? 
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—Jo penso que aquesta feina d'analitzar eis Ajun-

taments anteriors, potser una mica, per censurar-los, 
han de fer-la eis historiadors; en tot cas, s'han de 
fer unes anàhsis molt ben fetes, i potser responent 
a unes preguntes com ara estem fent no em sembla-
ría correcte contestar. Sí que en tot cas estic con-
vençut que, moites vegades, no diré potser tothom 
—i en dir tothom, tinc eis meus dubtes— en aquest 
pöble la gent que hi havia en eis ajuntaments en 
aquells moments, es pensaven obrar bé i que el fet 
que eis nostres boscos i eis nostres camps s'anessm 

4 parcel-lant, i s'anessin aixecant torres i barraques, 
pensaven que era un bé per al pöble. 

—Sí, però sense clavegueres, sense serveis, sense 
jardins, zones verdes... 

—El que sí que pue dir, és que j o estic convençut 
que aquella gent es varen equivocar; però també 
diria que això és qüestió deis historiadors i no deis 
que avui dia ens trobem administrant l'Ajuntament. 

Tenim aquests problèmes, hem d'encarar-Ios, hem 
d'enfocar-los i els tenim de donar una sortida. 

—Cree que el problema de Ies urbanitzacions exis-
teix a Lliçà com a molts pobles de Catalunya? 

—A Lliçà d'Amunt, hi existeix a la manera com ho 
he exposât. Aleshores, per exemple, una de les feines 
en qué hem estât treballant i estem intentant acabar 
i que dintre de pocs dies sortirà a informació al pú-
blic a través de l'article 125 del Reglament de Gestió 
Urbanística, será el nou PLA GENERAL del Municipi. 
El eue passa és que aquest Pía General d'Urbanisme 
no dona sortida a la problemática urbanística que 
tenim. Ja fa un any que pràcticament estem treba-
llant en el PLA GENERAL i ara en començarem a re-
collir els fruits. 

—Per les coses de la comimitat en general, arriben 
a acords concrets amb el vostre consistori, o teniu 
moites divergències? 

—Dintre de les coses generals del treball impor-
tant i gros, fet ara per ara, que ha estât la creació 
d'aauesta Escola de Segon Ensenyament, en això hi 
ha hagut unanimitat a Lliçà. Una altra de Ies coses 
en qué estem treballant i que vàrem començar l'any 
passat, en l'aspecte educatiu, va ser muntar una guar-
dería municipal, canviant restructura d'una cosa que 
?bans es deia guardería o parvulari; penso que ara 
oferim un servei digne a l'altura del pöble. Aquest 
any, juntament amb Lliçà d'Avall, Santa Eulàlia, Bi-
ficues i Riells, hem solucionat el Segon Ensenyament 
i ara estem treballant per solucionar problèmes d'es-
tructura que tenim a General Bàsica, Una de les sorts 
importants, i això no depenia directament de I'ajunta-
ment, és que aquest any tenim un equip de mestres 
que penso que rutilen moltíssim i que Lliçà no havia 
tingut mai i que estan fent un canvi profund del sis-
tema de funcionament en l'organització de l'escola 
estatal, i estem fent gestions al Ministeri plantejant 
coses per intentar resoldre resquema educatiu de 
Lliçà, que ja die que falta la part fonamental i essen-
cial de General Bàsica. 

Quan a allò que l'Ajuntament ha fet en altres ges-
tions, estem treballant una mica a l'ombra i estem 
sembrant projectes de molts tipus i ja en tenim 
molts, gràcies a Déu, a punt de tirar endavant. Jo 
penso que en aquests dos anys que ens falten per 
acabar la nostra gestió podrem deixar el pöble en 
una bona posició, penso que haurem posât alguns 
fonaments perqué eis que vinguin puguin continuar 
millor. 

—Teniu Assocìacions de Verns? 

—Cada urbanització té la seva Associació, de pro-
pietaris o parceHistes. Al pöble, hi ha una associació 
de veins que es diu Sant Julià, però que darrerament 
se li veu poc moviment i és la que aquests últims 
dos anys ha funcionat a Lliçà en l'època dels embo-
lics de CAN MONTCAU; hi havia encara una altra 
associació de veïns, que era la del Prodesenvolupa-
ment de Lliçà, però que en arribar el nou Ajunta-
ment, no sé per quin motiu, es va desmanteliar i, que 
jo sàpiga, ara no funciona, encara que suposo que le-
galment deu estar constituida. I també em sembla 
recordar que hi ha una altra associació, que no és 
potser tant de veins, però que algunes vegades va 
intentar, i em sembla que ho esta fent, impugnar el 
Pía General d'Urbanisme aprovat l'any 1976. 

-Com es produeixen els contactes entre l'Ajimta-
ment i el poblé? Feu algún butlletí o alguna cosa 
perqué el poblé s'assabenti de les coses que feu o 
projecteu? 
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